

SPRAWOZDANIE nr 5 Z ZEBRANIA RADY RODZICÓW

przygotowane przez:

Magdalenę Mierzejewską

Wtorek, 25.04.2023 r. godz. 19.00

Agenda:

1. Refleksje dotyczące funkcjonowania RR
2. Preliminarz w nowym ujęciu
3. Schody naklejki
4. DOWAR i AKLA
5. Piknik Rodzinny
Data pikniku 01.06.2023, czekamy na sygnał od Kierowniczk
6. Pomysły
Budżet obywatelski
Ściana – komunikacja
Stoliki na korytarzach
7. Działania w Gminie
8. Termin ostatniego spotkania 30.05, 13.06 ?
9. Wolne wnioski

Spotkanie otworzył, zebranych przywitał **Przewodniczący RR - Rafał Krzyżanowski**.

Listę obecnych osób sprawdziła Sekretarz RR - Magdalena Mierzejewska. Na zebraniu obecne były 24 osoby na 40 zgłoszonych. Po raz pierwszy skorzystano z formy hybrydowej spotkania – 6 uczestników było on-line (lista obecności do wglądu u Sekretarza).

1. Refleksje dotyczące funkcjonowania RR
 - **Przewodniczący** poprosił o wsparcie w bieżących działaniach Rady
Podsumowano działania poszczególnych Komisji RR. Prośba o uaktywnienie wszystkich członków Komisji.
Postulat **Jerzego Proroka**, by określić czas, w jakim członkowie Komisji powinni rozpocząć swoją aktywność. W przypadku, gdy członek Komisji pozostaje nieaktywny – powoływać nową osobę na jego miejsce.
 - **Łukasz Sawionek** zakupił stoły cateringowe, które będą używane na imprezach szkolnych (bal 8 klas, Piknik Rodzinny itp.) oraz 2 parasole przeciwsłoneczne na patio Małej Szkoły.
 - Omówiono działanie zajęć dodatkowych dofinansowywanych przez RR.
Przewodniczący zgłosił potrzebę przyjęcia Regulaminu zajęć dodatkowych. **Łukasz Sawionek** zaproponował wybranie koordynatora zajęć dodatkowych, który otrzymałby pełnomocnictwa RR do uruchomienia zajęć dodatkowych na początku nowego roku szkolnego.
2. Preliminarz
 - Wprowadzono zmianę w strukturze Preliminarza:

- wyszczególniono fundusz „Bezpośredni zwrot” w ramach, którego są następujące linie budżetowe: AKLA, DOWAR, Piknik Rodzinny, Darmowe lody na Dzień Dziecka, Mikołajki.

- **Przewodniczący** ma skontaktować się z p.dyrektorem w celu ustalenia zasad zakupu nagród/książek dla uczniów Naszej Szkoły (pojawił się pomysł zakupu bonu do Empiku)
- **Maciej Skonieczny** zawnioskował o:
 - dodanie pozycji „wykonanie za rok ubiegły”, tak by można było odnieść plan finansowy na dany rok do roku poprzedniego;
 - rozbięcie na poszczególne propozycje zakupów w linii nr 14 Wyposażenie

W celu usprawnienia budowania strony internetowej RR **Rafał Krzyżanowski** zgłosił się do Aleksandry Kęпки o przekazanie dotychczasowego projektu i na kolejnym spotkaniu zostanie wybrana nowa osoba, odpowiedzialna za dokończenie prac nad stroną.

Rafał Krzyżanowski zgłosił potrzebą uporządkowania Dysku Google Rady Rodziców, który funkcjonował próbnie w koncie członka Zarządu RR

Przewodniczący został poinformowany o potrzebie stworzenia konta RR na Google, ale nikt się nie zgłosił do wykonania tej czynności.

3. Naklejki na schody

- Ania Bekier skontaktuje się z p.Kogut w celu realizacji tematu. Naklejki mają być przyklejone przez uczniów.

4. DOWAR i AKLA

- Wniosek **Marii Kiser** o usprawnienie w Procedurze DOWARu, by po zaakceptowaniu danego warsztatu, kolejny wniosek na taki warsztat, zgłoszony przez inną klasę, akceptowany był „automatycznie” tzn po sprawdzeniu formalności od razu przekazywany do realizacji. RR jednogłośnie zaakceptowała zmianę w Procedurze.
- Rozważono różne sposoby przekazania informacji o możliwości uzyskania dofinansowania na aktywizację klasową i warsztaty:
 - **Przewodniczący** ma rozesłać informacje mailem do wszystkich rodziców i wychowawców
 - Zgłoszono konieczność uaktualnienia informacji na stronie internetowej RR w kontekście DOWARu i AKLI wraz zamieszczeniem informacji o tym jakie warsztaty już zostały zrealizowane.
 - **Łukasz Sawionek** zawnioskował by wprowadzić regularne spotkania RR z Samorządem szkolnym (np. 1x/kwartał) w celu poprawienia przepływu informacji.

5. Piknik Rodzinny

- **06.03 Przewodniczący, Magda Mierzejewska i Jacek Kołcz** spotkali się z p.dyrektorem w celu omówienia spraw dotyczących Pikniku Rodzinnego. Ustalono datę Pikniku na 01.06 w godz 13.00-17.00. Temat przewodni : Polskie miasta. Koordynatorem Pikniku z ramienia Szkoły jest p. Iwona Antoszkiewicz. Każda klasa ma prezentować jakieś miasto.

- RR zaproponowała dofinansowanie w wys. 1000zł na stoisko (np. na wynajem strojów itp.)
- Przewodniczący poprosi o więcej informacji przed zebraniem

6. Pomysły

- **Łukasz Sawionek** zaproponował stworzenie Szkolnego Budżetu Obywatelskiego, który miałby ruszyć od września. Miałyby być to forma aktywizacji młodzieży. Łukasz zobowiązał się przesłać projekt regulaminu SBO.
- **Przewodniczący** zaproponował stworzenie „ściany komunikacji” na 3 piętrze. Miałyby na niej znaleźć się m.in informacje dla uczniów np. gazetka o liceach
- **Przewodniczący** zgłosił propozycję zakupu stolików na korytarz na 3 piętrze, przy których uczniowie mogliby coś zjeść, porozmawiać itp. Pomysł spotkał się ze sceptycznym przyjęciem przez część rodziców, którzy obawiają się o względy bezpieczeństwa (kiedyś na korytarzach były pufy, którymi uczniowie rzucali).
- Zaproponowano, by w kolejnym preliminarzu uwzględnić koszty wyjazdów szkolnej reprezentacji sportowej. Chodzi o finansowanie zakupu posiłku i napoi dla dzieci i trenerów. RR ma sprawdzić o jakiej skali wydatków jest mowa.

7. Działania w Gminie

- 06.03 w trakcie spotkania Zarządu RR (Rafał Krzyżanowski, Jacek Kołcz, Magdalena Mierzejewska) z p.dyrektorem została zaakceptowana treść przygotowanego przez **Jacka Kołcza** wniosku do UG o budowę szkolnej hali sportowej w ramach programu na budowę szkolnych obiektów sportowych.
- **Przewodniczący oraz Jacek Kołcz** złożyli w UG w/w wniosek o budowę hali sportowej, a także reprezentowali RR na obradach Rady Gminy. Ze względów finansowych (brak środków na wkład własny) Gmina nie wzięła udziału we wspomnianym wyżej programie. Przedstawiciele RR uzyskali zapewnienie ze strony UG o realizowaniu projektu remontu/rozbudowy już istniejącej sali gimnastycznej.
- RR ma jeszcze w tym roku szkolnym przygotować petycję dotyczącą rozbudowy sali gimnastycznej.
- Przewodniczący zaproponował by zaprosić Komisję Oświaty do naszej szkoły na wizję lokalną.

O godz. 20.59 **Przewodniczący** zakończył zebranie.